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耶穌的言行超越自然現象等奇蹟，彰顯天國的來臨 (教理541-570號) 

• 耶穌三年的傳教工作向人宣示天國的愛與圓滿。祂以比喻、訓誨 (如山中聖訓）、奇蹟 

(治病、驅魔、超越自然現象等奇蹟)，彰顯天國的來臨，顯示天主的威能，宣告天主

子的身份，為要求人以悔改的心和信德行動，回應天國的邀請。 

 

• 耶穌召叫人跟隨他。耶穌以言以行傳佈天國的喜訊— 

安慰和憐憫受苦者、貧窮弱小者、接納罪人，使人得治癒、平安，和罪惡中的釋放。 

 

• 耶穌要人享見天國的光榮。 

 

********************************************************************************** 

1.  Recollection on previous sharing topics 

2.  Introduce Jesus miraculous deeds in 4 categories (Controlling the Nature; 

Cures; Exorcisms; and Raising the Dead)—handout—list of miracles with 

corresponding scriptures 

3.  Why did Jesus do miracles?  
 Jesus claimed to be divine 
 true God come to earth to save mankind 
 to tell them about the good news 
 genuinely cared about people 
 to bring healing and happiness 
 helped to build up the faith 

 I am the light of the world... I am the way, the truth and the life... I am the 
living bread that came down from heaven..." (John 8:12, 14:6, 6:51).  

4.  Where is Heaven? What means Heaven? 
     [Walk with God; Talk with God; and Be with God --- Genesis: the paradise] 
 In our heart 
 On earth 
 A Real Place-- “Heaven”  

  a) people’s witnesses; after life books;  
  b) Bible-- Jesus: “There are many places in my father’s house…” 
    --- Book of Revelation 4: 2-6; 21: 10-27; 22:1-5 describe.  
5.  Conclusion 
 With God’s graces and mercy, a life can be meaningful even it is in trial.
 -- my parents example.   
 

http://biblegateway.com/cgi-bin/bible?language=english&version=&passage=John+8%3A12%2C14%3A6%2C6%3A51

